
Igangværende opgaver og sager, samt projekter i støbeskeen. 

Bestyrelsen arbejder sammen med Norddjurs kommune og B45 om at få 
opført to familie lejeboliger på max. 115 kvm. i 2022.  (se 
korrespondancen mellem B45 og Norddjurs kommune) 

Bestyrelsen arbejder med at få oprettet en boligfond, der kan opkøbe 
huse. 

Når forsamlingsforbuddet lempes eller ophæves vil bestyrelsen indkalde 
til Borgermøde vedrørende bosætning samt indkalde til 
generalforsamling. 

Borgerforeningen arbejder videre med opsætning af bænke på 
Kærlighedsstien. 

Norddjurs kommune afsatte 50.000 kr. til miljøtiltag i 2020. Beløbet er 
flyttet over i 2021 budgettet og vi har bedt om at få opført lade standere 
til el-biler på øen. 

Bestyrelsen har gennem hele efteråret rykket for at de 
hastighedsbegrænsninger der blev vedtaget på Generalforsamlingen i 
juni 2020 bliver effektueret. Sagen ligger du endelig ved politiet. 

Borgerforeningen har overtaget hjemmesiden anholt.dk. Vi mangler en 
webmaster og desuden vil vi gerne høre borgernes meninger og 
forventninger til sådan en hjemmeside, så det vil vi tage op som et 
punkt på generalforsamlingen. 

Anholt Borgerforeningen er inviteret til at deltage i et projekt om 
gentænkning af Anholt havnen i samarbejde med Sæsonerhverv Anholt, 
Færgeriet og havnen. Konsulentfirmaet Niras er i gang med at undersøge 
muligheder. 

Sidst men ikke mindst arbejder borgerforeningens bestyrelse med at 
formulere de første spadestik til nogle visionsplaner for Anholt 2040. 
Planerne skal diskuteres og vedtages på et borgermøde. Visionsplanerne 
skal bruges når Anholt skal søge støtte fra EU og store fonde til 
udviklingsprojekter i fremtiden. ( Fx til gentænkning af Anholt havn, 
plejehjem eller idrætsfaciliteter på øen) 

Mange hilsner fra Borgerforeningens bestyrelse: 

Karen Konge, Frank Svensson, Anja Rohde, Jakob Kjærgaard, Laurits 
Møbjerg, Birgitte Dahl Jeppesen og Ulf Brøste


